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Till medlemmarna i Ale Golfklubb 

 

Inför Ale GK:s årsmöte den 2 december 2020 bifogas följande handlingar:  

• Förslag till föredragningslista 

• Verksamhetsberättelser för 2020 och verksamhetsplaner 2021 

• Ekonomisk årsberättelse 2020 

• Revisorernas berättelse och förslag till ansvarsfrihet för styrelsen 

• Styrelsens förslag till avgifter för 2021 

• Budgetförslag 2021 

• Valberedningens förslag 

• Propositioner 

• Motioner 

 

Välkommen att anmäla dig till vårt möte som på grund av coronaepidemin blir klubbens första digitala 

årsmöte! 

 

Styrelsen Ale Golfklubb 
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Kallelse till Årsmöte  

 
Medlemmarna i Ale Golfklubb kallas härmed till ordinarie årsmöte onsdag den 2 december 2020 kl. 

18. På grund av rådande restriktioner med anledning av coronaepidemin så kommer möjlighet till 

digital uppkoppling att erbjudas. Se mer i separat kallelse som är utskickat som mejl.  

Komplett material finns att hämta på kansliet eller på vår webbsida: www.alegk.se.  Materialet ligger 

under KLUBBEN – MEDLEMSINFORMATION – ÅRSMÖTESHANDLINGAR.  

 

Förslag till föredragningslista 

1. Årsmötets öppnande 

2. Fastställande av röstlängd för mötet. (ingen omröstning på detta digitala möte) 

3. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 

4. Fastställande av föredragningslista 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

6. Val av två protokolljusterare, (tillika rösträknare), som jämte ordföranden ska justera 

mötesprotokollet  

7. Styrelsens redovisning 

a. Verksamhetsberättelse för senaste verksamhetsåret 

b. Årsredovisning (resultat- och balansräkning) för senaste räkenskapsåret 

8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- och 

räkenskapsåret 

9. Fastställande av resultat- och balansräkning samt disposition av överskott respektive 

underskott i enlighet med balansräkningen 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

11. Fastställande av avgifter för kommande verksamhetsåret 

12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för det kommande verksamhets- och 

räkenskapsåret 

13. Fastställande av antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen  

14. Val av 

a. Klubbens ordförande, tillika ordförande i styrelsen, för en tid av ett (1) år  

b. Halva antalet övriga ordinarie ledamöter i styrelsen för en tid av två (2) år 

c. Suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid av ett (1) år 

d. Val av två revisorer för en tid av ett (1) år. I detta val får styrelsens ledamöter inte 

delta. 

e. Tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett (1) år, av vilken en ska utses till 

ordförande 

f. Ombud till GDF-möte 

15. Behandling av förslag som väckts av styrelsen och i rätt tid inkomna motioner 

16. Övriga frågor (som skriftligen skickats till Margareta Miles – margareta.miles53@gmail.com 

före 30 november) 

17. Årsmötet avslutas 

 

Beslut om stadgeändring eller i fråga av större ekonomisk betydelse för klubben eller medlemmarna 

får fattas endast om ärendet angivits i kallelsen till mötet 

http://www.alegk.se/
mailto:margareta.miles53@gmail.com
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Verksamhetsberättelser 2020 

Ale GK  

Den verksamhetsplan som den avgående styrelsen lämnade över till den nya löd så här:  

"Satsning på vår kärnverksamhet och långsiktig ekonomisk stabilitet kommer att vara vägledande för 

vår verksamhet även 2020. Upplevelsen av Kvalitet, Gemenskap och Service skall genomsyra vår 

klubb och vara vägledande för våra beslut och aktiviteter. Banan, Medlemmar och Organisation 

kommer att vara i fokus för 2020”. 

Att kartan och terrängen inte alltid stämmer blev vi brutalt varse. Styrelsen hann knappt sitta ner 

innan coronaepidemin slog till. Covid fanns varken på kartan eller ordboken. Det blev ett mycket 

annorlunda golfår med helt nya situationer att hantera. Vilka förhållningsregler skulle gälla? Att lyssna 

på FHM:s dagliga sändningar blev vardag. Efter en mjukstart stramades förhållningsreglerna 

successivt åt. Organiserade tävlingar fick inte genomföras under det första halvåret. Lyckligtvis 

kunde vi sällskaps-spela, med tillbörlig avståndshållning. Inga pussar och kramar, inget onödigt 

spring i klubbhuset och digitala scorekort var några av de regler som vi skulle förhålla oss till. Många 

företag permitterade. De arbetsbefriade sökte sig till golfbanor, som blev ett andningshål utomhus. 

Inget resande utan hemester. Det har aldrig spelats så mycket golf i landet som i år. Det blev svårt 

att boka tider. För Ales del var ökningen hela 52%. 

Golfklubbarna fick många nya medlemmar. Här hängde vi inte riktig med, men vi kan konstatera att vi 

fick en nettoökning på ett 80 tal fullvärdiga medlemmar. De flesta yngre. 

Restriktionerna satte käppar i hjulen för möten och folksamlingar. Med modern teknik lyckades 

styrelsen genomföra tolv styrelsemöten, tre strategiträffar, en kommittésittning och ett Open House. 

Att vår organisation behöver förnyas och breddas står klart. Många trotjänare är sjuttiplussare. 

Klubben saknar medlems- och byggnadskommitté. Något som är på gång att lösas. Vår 

banutvecklingskommitté har organiserats om och vitaliserats.  

Att vi har en mycket uppskattad och populär bana kan vi förstå av medlemsundersökningen Players 

1st, av meddelanden på Facebook och via Golfhäftets tycka-till-sida. Som kuriosa kan nämnas detta 

trevliga SMS som kom till vår ordförande: "Hallå där! Vill lyckönska dig och din bana. Vi har gjort en 

sammanställning av de 26 golfbanor vi spelat under 2020. Ni vann överlägset”. Avsändaren heter 

Ronny och är en före detta greenkeeper som åker runt tillsammans med ett gäng och spelar många 

olika banor. Servicen i vår reception har berömts av gäster för välkomnande bemötanden, vilket 

bland annat medfört att shop-försäljningen slagit rekord. 

Ekonomin är i god balans och årsresultatet är nästan sjusiffrigt, vilket troligen är "All-time-high" för 

vår klubb. Extra avbetalning av lån gjordes. Inget ont utan att det för något gott med sig. Smittan har 

gett oss extra många greenfee gäster.  

Vi kontrakterade en nygammal krögare efter första maj. Peter var vår första krögare för tjugo år sen. 

Gästerna berömmer den goda maten, men tillströmningen av medlemmar och lokalbefolkningen har 

ännu inte fått tillräckligt genomslag. Krögarparet har ordnat flera events som bidragit till Gemenskap 

bland våra medlemmar. Ett var besök av stjärnkocken Leif Mannerström. 

Studion färdigställdes i vintras, men är ännu inte i fullt bruk för medlemmarna. Ett stort jobb har gjort 

av Resursgruppen med en omfattande yttre renovering av vårt klubbhus. Ett nytt nät på en av 

utslagsplatserna på 10:an, tillsammans med ett längre nät framför Rolf Frösslings tomt har halverat 

antalet "drive in" bollar. Det må konstateras att golfslagen tenderar att bli längre och snedare, för nu 

har även Ulf Frösslings hus på hål 17 hamnat i skottlinjen. 

Ägarna till huset bakom hål 15 har getts tillstånd att bruka ängsmarken intill tee 16 för att odla 

jordgubbar och potatis. Ömsesidig god landskapsvård. Våra ägda skogsmarker runt banan har 

inspekterats och värderats.  
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Bankommittén 

• Vinter 2019/2020 blev en varm och blöt historia vilket gjorde att en del jobb som var 
planerade att utföras fick skjutas på framtiden. 

• Vi började dock hösten/vinterns arbete med bästa väder, då vi med att hjälp av 
många ideella krafter, på rekordtid, förbättrade våra greener. Greenerna djupskars 
med hjälp av en Graden och 28 ton tvättad sand till fördes greenerna. 

• En av de viktigaste uppgifterna inför säsongen var att hitta en lösning på problemet 
med bollar som slås in på vår granne Rolf Frössling tomt vid hål 10. Detta gjordes 
genom ett förlängt nät intill tomten samt ett nät vid 10:ans tee. Resultatet har, efter 
vad vi vet idag, blivit ett steg i rätt riktning. 

• Ett annat problem som vi försöker stävja är vildsvins besök. Ytterligare 1000 meter 
elstängsel samt ett nytt aggregat har satts upp.  

• Komvux grävmaskinskola var på banan under senvintern med lärare och maskin. Av 
dem vi fick hjälp med att torva om tees på hål 9 och 13. Vi hoppas på ett fortsatt 
samarbete med dem i vinter. 

• Efter en varm vinter kom en kall vår/försommar. Banan öppnades på långfredagen. 

• Med coronapandemin kom permitteringar, hemarbeten och inställda resor, vilket 
gjorde att trycket på banan var långt över förväntat. Det stora trycket påverkade i hög 
grad banpersonalens arbete. Allt ställdes på sin spets då banan var fullbokad från 
morgon till sen kväll. 

• En kombination av en kall vår men varm försommar och högt slitage/stress på banan 
medförde att vi fick vi en mycket kraftig vitgröeblomning, vilket resulterade i lite 
sämre bollrull än vad vi är vana vid. 

• I juli kom regnet med kraftigt grästillväxt som följd. Då släppte även 
stressen/blomningen på greenerna och hastigheten blev till belåtenhet för de flesta 
golfarna. 

• Torkan återkom på sensommaren och vi blev åter påminda om att vi måste göra 
något åt bevattningen på korthålsbanan. 

 

Regel och handicapkommittén 

• P.g.a. Corona pandemin har vi inte gjort någon av de planerade aktiviteterna. 

• Nya WHS har skapat en del frågor, några har vi löst medan andra har gått vidare till GIT-

supporten. Bland annat har vi haft problem att justera handicap om CAP har inträffat. Med 

CAP menar att man har höjt sitt handicap med 5,0 under den senaste 12 månaders 

perioden.  

 
Tävlingskommittén 

Det har varit ett ovanligt år vilket nog alla instämmer i. 
 

• Tävlingarna startade först i juli. Vår tävlingssäsong startade femte juli med Kungslaget Coop 
Masters som traditionsenligt brukar spelas 1 juli. Det blev en blöt historia som tyvärr fick 
avbrytas. 

• Under året har vi genomfört 13 klubbtävlingar inklusive KM och KM foursome. 

• Dessutom har vi arrangerat två juniortävlingar och seriespel på uppdrag från GGF. 

• Deltagarantalet har varit stort på alla tävlingarna och årets KM hade rekordstort antalet 
deltagare. 

• Vi har haft god hjälp av 20–25 tävlingsledare och 25–30 funktionärer, framför allt starters. 

• I år har vi endast haft löpande start på grund av Covid-19. De som vunnit pris har haft 
möjlighet att hämta sitt pris i shopen för att undvika folksamlingar i samband med 
prisutdelningen. 

• Ny tävling för året var en 3-mannascramble som lockade flest antal deltagare. 

• Vi har haft ett gott samarbete med sponsorkommittén när det gäller sponsorer och priser. 

• Den planerade tävlingsledargenomgången fick tyvärr avbokas på grund av Covid-19. 
 
Kommittén har bestått av Eva Eliasson, Jan Knutsson, Claes Grimberg och Ralph Gustavsson 
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Sponsorkommittén 

Vi har under året ökat andelen sponsorer jämfört med 2019. Vi har även förlängt samarbetet 

beträffande vår korthålsbana med Swedbank, vilket är mycket uppskattat då det möjliggör fritt spel 

för alla juniorer. Vi har fortsatt sälja sponsorplatser på våra golfbilar. Vi har även fortsatt vårt 

samarbete med kommunens största livsmedelshandlare vilket har genererat goda intäkter under 

2020.  

Vi har i linje med vår verksamhetsplan för 2020 ökat antalet sponsrade prisbord till årets tävlingar. 

Genom sponsring och ideellt arbete har: 

• Hjälpt till att färdigställa golfstudion vid rangen 

• Gräsklippning av robotgräsklippare i slänten ned till hål 10. Undersöker om att utöka/flytta 

ytan att klippa 

Ett antal företagsgolfsarrangemang har genomförts av våra sponsorer på Ale GK. På grund av 

rådande Corona pandemin har den traditionella sponsorresan i år ersatts med event på Ale GK. 

Dessa har varit uppskattade och vi har fått feedback som vi kommer att jobba med inför 2021 för att 

hitta nya vägar att öka sponsor delen. 

Vi har under säsongen 2020 haft 63 sponsorer. 

Sponsorkommittén har bestått av klubbens medlemmar Thomas Klein, Ingvar Masser och Berndt 

Schmeikal. 

 

Juniorkommittén 

Året 2020 har Ale golfklubbs juniorkommitté fokuserat på att fortsätta att bygga på glädjen med att 

spela golf samt att hitta nya vänner i golfvärlden. 

Klubben har 55 juniorer som är aktiva till olika grad i juniorkommitténs verksamheter och målet är att 

det ska bli fler. 

Säsongen 2020 inleddes med att kommittén samlades och delade upp juniorerna i träningsgrupper. 

Första gruppen blev en nybörjargrupp där vi samlade golfare i lite lägre åldrar 7-10 år där syftet var 

att komma igång med golfen och tycka det är roligt att vara på och åka till golfbanan. Den andra och 

tredje gruppen blev en grupp med något äldre juniorer 10–14 år, tjejer i en grupp och killar i den 

andra där vi mer fokuserade på att hålla golfandet aktivt samtidigt som vi väver in blandade 

träningsmoment och sving. Grupp nummer 4 blev en äldre grupp med juniorer 14–8 år som Henning 

kunde hantera själv med mer teknisk inriktning även om det fanns juniorer i gruppen som inte spelat 

så mycket golf. 

Innan juniorträningarna startades igång så hade juniorkommittén 3 uppstartsträningar på lördagar där 

alla juniorer var välkomna. Vi tränade golfslag på rangen, chippade bandybollar i nät och grillade 

korv. 

Årets träningar drog igång vecka 18 där första gruppen tränade på måndagar 17:00-18:00, grupp 

nummer 2 tränade 18:00-19:00 och grupp nummer 3 19:00-20:00. Grupp nummer 4 tränade på 

torsdagar mellan 17:00-18:00. När vi tränat en vecka så hölls ett enklare föräldramöte under 

träningen där vi pratade aktiviteter under året och även kläder till juniorerna. En klädbeställning 

styrdes upp så alla juniorer fick möjlighet att köpa tryckta kläder med klubblogga och ”Team Ale GK 

junior”.  

Under nästkommande veckor höll juniorkommittén i 4 tillfällen där alla fick möjlighet att spela 9 hål 

själva på banan under 2 tisdagar och 2 torsdagar. Juniorerna guidades runt av kommittén och även 

de yngsta fick möjligheten att spela på banan även om det bara blev 3 hål för dessa. Första halvan 

av säsongen rundades av med 2 stycken speldagar måndag och tisdag under vecka 27 där 

juniorerna blev lämnade på klubben tidig morgon för att spela 9+9 hål under kommitténs ledning. 

Lunch serverades mellan ronderna och de som inte ville spela 9+9 hade möjlighet till att träna och 

bara ha skoj runt klubbhuset. 
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Efter sommaruppehållet drog träningarna igång igen vecka 33 och säsongen avslutades med ett 

juniorläger under 2 dagar med övernattning på klubben. På lägret fick vi spela på banan, genomföra 

blandade träningsmoment och äta lunch i restaurangen. Första kvällen rundades av med puttävling, 

hamburgare och film. Dag 2 inleddes med frukost i restaurangen för att sedan avslutas med tävling 

på korthålsbanan samt grillning. Säsongen börjar nu lida mot sitt slut även om möjligheter till någon 

sista spontan aktivitet är möjlig. Vi ser året 2020 som ett bra är med ett antal nya juniorer som gillar 

att spela golf och vi är ganska säkra på att ryktet spridit sig om vår verksamhet så nya juniorer 

kommer dyka upp redan nästa säsong. Detta ser vi fram emot. 

Juniorkommittén har bestått av: Christer Möller, Patrik Björk, Ove Karlén, Niklas Hjelström och 
Henning Lundström 
 

Damkommittén 

Säsongen 2020 kunde vi, av kända skäl, inte starta förrän den 2 juli. Men helt i linje med vår 

målsättning har vi i år lockat damer med en härlig spridning i både ålder och hcp. Av våra deltagare 

är det många som återkommer år efter år, men denna sommar har vi också haft förmånen att få lära 

känna några helt nya deltagare, vilket är väldigt roligt.   

Vi har gjort några smärre förändringar i vårt sätt att räkna samman poäng i tävlingen Kungsgårdens 

Drottning då vi tagit hjälp av GIT-systemet och registrerat alla spel i tabellen ”Order of Merit”. Detta 

har gjort kommitténs arbete betydligt enklare.  

För att öka informationen om damkommitténs arbete har vi försökt att bli bättre på att skriva om våra 

aktiviteter på klubbens hemsida, under fliken Damkommittén och på sociala medier. Ett arbete som 

kommer att fortsätta under kommande säsong och där vi också hoppas få inlägg och bilder från våra 

deltagare.  

Genomfört:  

• Damkommittén har haft fem protokollförda möten.   

• Under säsongen har vi haft 11 speltillfällen. Vi har haft tävlingar hela säsongen. 

• I snitt har vi varit 20 deltagare per tillfälle. En glädjande ökning från förra säsongen.  

• Även i år har vi spelat Freja-slaget, en matchstege som spelas under hela säsongen. Freja-

vinnare i år blev Helene Björk.  

• Kungsgårdens Drottning, tävlingen där man samlar poäng under säsongen och sedan spelar 

om segern i samband med höstavslutningen, är också genomförd. Även i år fick vi utse två 

Drottningar, Fanny Stenborg och Lena Frössling.  

• I helgen 3–4 oktober genomförde vi Aleheim Cup, med lagen Nike och Luna. Ett stort tack till 

entusiasterna Eva E och Camilla J som satte ihop lag och spelplan. Tur med vädret hade vi 

också, regnet kom när sista bollen var på väg på hål 17. 

• Tyvärr kunde inte Ladies Invitation genomföras på grund av den pågående pandemin, men vi 

hoppas på bättre förutsättningar för 2021. 

• Genomfört höstavslutning tillsammans med herrgolfen. En golfdag som uppskattas mycket 

av både herrar och damer.  

Damkommittén har bestått av Ulla Berglund, Tina Asplund, Helene Björk och Margareta Miles. 

 

Herrkommittén 

Herrgolfen startade först den 2 juli pga. av Corona. Herrdagen som var planerad innan dess fick 

därför ställas in.  

Därefter genomfördes alla deltävlingar enligt plan, med lottade tävlingar den första onsdagen varje 

månad, med undantag för september då mörkret satte stopp. Finalen genomfördes den 19 

september tillsammans med damerna för andra året i rad. Det är något vi tycker att vi ska fortsätta 

med.  

Efter säsongens slut skickades en enkät ut till alla herrar mellan 21–65 år för att se hur vi kan 

förbättra oss till nästa säsong.  
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Det som kom fram var kortfattat följande:  

• Klubben är väldigt splittrad gällande lottad herrgolf 

• Fler deltävlingar i lag var något man såg positivt på  

• En resa som anordnas av herrkommittén hade svalt intresse 

o Herrkommittén ser ändå över möjligheterna för en resa 

• Svalt intresse för utbyte med andra klubbar där vi spelar hos dem och de hos oss  

• En Herrdag är viktig och borde genomföras 

• Information om herrgolfen var helt ok  

o Här ser vi i herrkommittén att både klubben som helhet och vi själva behöver se över 

hur hela informationsflödet skall se ut.    

Seniorkommittén 

Vårt mål är att arrangera tävlingar som är trivsamma för en bred grupp av våra seniorer. Att vi har 
haft deltagare från 58–88 år, med handicap från 3–42 tar vi som intäkt på att vi har varit 
framgångsrika med detta. Men, det blev en underlig säsong där covid-19 satte käppar i hjulet för 
mycket av det vi hade planerat. Hela vårsäsongen ställdes in. När vi väl kom igång så var det ett 
aldrig skådat sug efter att spela seniorgolf. Eftersom vi inte fick lov att använda shotgun start så 
genomfördes alla tävlingar med löpande start. Vår traditionella höstresa till annan bana fick ersättas 
av en avslutstävling på Ale. Mycket glädjande är att vädrets makter har stått oss bi, då vi har haft bra 
golfväder under mer eller mindre alla våra tävlingar.  
 
Genomfört: 

• 10 tävlingar genomfördes under augusti och september. 

• 151 medlemmar deltog i årets tävlingar, 45 damer och 106 herrar  

• 16 fler än förra året  

• I snitt var vi 92 deltagare per tävling. Ett rejält rekord i år också!  

• Som flest var vi hela 108 deltagare, vilket är "All-time-high" för Ales seniorgolf. 

• Vi har haft utbyte med Lysegården och Öijared. 

• I vår totaltävling, Ale seniortour, som löper över hela säsongen segrade Torhild Nilsson och 
Göran Teiler. De kan nu titulera sig årets seniorgolfare på dam- och herrsidan. 
 

Ej genomfört: 

• Tyvärr ingen seniorträning pga. covid-19 restriktioner.  
 

Seniorkommittén har bestått av: Bertil Hansson, Jan-Erik Bäckström, Göran Andersson och Monika 

& Sven Karlsson.   

 

Golfmixen 

Positivt med uppdelningen på två dagar, måndag kvällstid och torsdag dagtid. Vi har varit i snitt 25 

deltagare per omgång. 

Genomfört:  

• Trots covid19 fick vi klartecken från styrelsen och startade säsongen på korthålsbanan den 
19 april, med fika efteråt vid banan. 

• Vårsäsongen: för kvällsgruppen 27 april-15 juni och för daggruppen 23 april-18 juni  

• Höstsäsongen: för kvällsgruppen 3 augusti-21 september och för daggruppen 6 augusti-24 
september 

• Spel på Koberg 20 september 

• Avslutning: 26 september på vår bana med 3-mannascramble, lunch i restaurangen och 
prisutdelning i klubbrummet 

 

Resursgruppen 

Resursgruppen består av ett antal klubbmedlemmar som träffas en gång i veckan för att göra en 

ideell insats för klubben. Vi jobbar, umgås och avslutar ofta under golfsäsongen med en runda. Man 

behöver inte binda upp sig utan man kommer när man har tid och lust. Vi håller igång under hela 
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året. Under maj – september träffas vi på måndagar, resterande del på tisdagar. Vanligtvis jobbar vi 

mellan 8 - 12, men ibland blir det heldagar för några.  Vi arbetar med diverse förbättrings- och 

underhållsarbeten, på egen hand eller tillsammans med banarbetarna.  

Covid-19 ställde till det för oss i år, som för så många andra. Eftersom kommittén till stor del består 

av 70+:are så frös mer eller mindre hela vårsäsongen inne.  

Några av de saker som vi har jobbat med i år är: 

• Årets stora grej har varit renoveringen av klubbhuset. Där har Resursgruppen stått för 

merparten av jobbet. Panel har bytts ut på hela långsidan mot öser, norrgaveln har tvättats 

och målats, inte mindre än 11 nya fönster har satts in, mm.  

• Ett annat stort jobb som tillhör detta bokföringsår, men som gjordes i förra hösten var 

djupskärning av våra greener med en Grader. 28 ton tvättad och torkad sand tillfördes 

greenerna. Våra banarbetare höll i jobbet, men det gjordes med hjälp av många armar och 

ben från Resursgruppen.  

• Vi snyggar kontinuerligt upp på och omkring banan genom att klippa ruffar, ta bort sly med 

trimmer, återställa marken efter vildsvinsbesök, fälla träd, elda, sköta rabatter runt 

klubbhuset, mm. Det blir mycket jobb och många dagar på ett år. 

Sammanfattningsvis kan vi väl kalla oss Ale GK:s hustomtar och husgummor, vi tar med gott humör 

tag i det som vi kan hjälpa till med.  
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   Ekonomisk årsberättelse för 2020 

  

ALE GOLFKLUBB / ALE GOLF AB    

Resultat 2019-09-01 -- 2020-08-31 I År FG År Budget 

INTÄKTER KR KR TKR 
Medlems/Spelavgifter 4 643 695 4 254 267 4 620 
SUMMA MEDLEM    

Konferens, Provision Shop, Kiosk, Golfhäftet 158 738 94 552 150 

Träning 91 557 101 425 150 

Rangeintäkter 178 322 156 646 180 
Greenfee inkl Företagsgolf 1 789 284 1 090 532 1 280 
Sponsor/Reklam 684 411 681 212 680 

Tävling 181 375 246 169 240 
Hyror Golfbil mm 140 552 122 832 160 

Övriga intäkter (Bidrag mm) 93 437 108 334 100 

SUMMA ÖVRIGA INTÄKTER 3 317 676 2 601 701 2 940 

SUMMA INTÄKTER 7 961 371 6 855 968 7 560 

KOSTNADER    

Autogirokostnad inkl kundförluster -60 644   

Personal -3 388 424 -3 537 108 3 900 
Drift bana Maskinomkostnader -512 029 -557 393 715 

Leasingavgifter maskiner -633 310 -614 244 654 

SGF -210 562 -199 175 200 

Lokalkostnader -590 543 -371 095 445 

Träning Tävling Kommitte -193 164 -112 682 115 

Varuinköp, Range Konferens Golfhäften -151 146 -185 019 265 

Övriga (Admin mm) -329 141 -239 142 250 

Projekt Bana -100 000 -50 000 100 

Försäkring -65 769 -65 087 65 

VÄGAVGIFTER -66 280 0 33 

SUMMA KOSTNADER -6 301 012 -5 930 945 6 742 

Vinst före finansnetto 1 660 359 925 023 818 

Finansnetto -207 015 -249 191 230 

Resultat före avskrivningar 1 453 344 675 833 588 

Avskrivningar -458 544 -546 649 560 

Resultat efter avskrivningar 994 800 129 184 28 
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   Ale Golfklubb 

  

Resultaträkning  

Belopp i kr Not 2019-09-01-  2018-09-01-  

  2020-08-31  2019-08-31  

 

Rörelseintäkter, lagerförändring m.m. 
Nettoomsättning 

  
 

2 395 104 

  
 

2 324 897 

 

Övriga rörelseintäkter  145 084  -  

Summa rörelseintäkter, lagerförändring m.m.  2 540 188  2 324 897  

 

Rörelsekostnader 
Klubbkostnader träning / tävling mm 

  

-193 164 

  

-203 492 

 

Övriga externa kostnader  -465 415  -294 768  

Personalkostnader 1 -654 748  -668 075  

Av- och nedskrivningar av materiella och      

immateriella anläggningstillgångar  -360 961  -435 848  

Summa rörelsekostnader  -1 674 288  -1 602 183  

Rörelseresultat  865 900  722 714  

Finansiella poster 
Räntekostnader och liknande resultatposter 

 
2 

 
-210 719 

  
-248 303 

 

Summa finansiella poster  -210 719  -248 303  

Resultat efter finansiella poster  655 181  474 411  

 

Bokslutsdispositioner 
     

Resultat före skatt  655 181  474 411  

Skatter      

Årets resultat  655 181  474 411  
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  Ale Golfklubb    

  Balansräkning 

  

Belopp i kr Not 2020-08-31  2019-08-31  

 

TILLGÅNGAR 
     

Anläggningstillgångar      

Materiella anläggningstillgångar 
Byggnadsinventarier 

 
4 

 
- 

  
- 

 

Byggnader och mark 3 15 000 483  15 340 847  

Maskiner och andra tekniska anläggningar 5 -  -  

Inventarier, verktyg och installationer 6 14 229  34 826  

Summa materiella anläggningstillgångar  15 014 712  15 375 673  

Finansiella anläggningstillgångar 
Andelar i koncernföretag 

  
684 385 

  
684 385 

 

Summa finansiella anläggningstillgångar  684 385  684 385  

Summa anläggningstillgångar  15 699 097  16 060 058  

Omsättningstillgångar 
     

Kortfristiga fordringar 
Kundfordringar 

  
- 

  
38 730 

 

Övriga fordringar  1 421 665  -  

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter  -  1 403 263  

Summa kortfristiga fordringar  1 421 665  1 441 993  

Kassa och bank 
Kassa och bank 

  
35 079 

  
1 420 254 

 

Summa kassa och bank  35 079  1 420 254  

Summa omsättningstillgångar  1 456 744  2 862 247  

SUMMA TILLGÅNGAR  17 155 841  18 922 305  
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 Ale Golfklubb    

 Balansräkning 

  

Belopp i kr Not 2020-08-31  2019-08-31  

 
EGET KAPITAL OCH SKULDER 

     

Eget kapital      

Fritt eget kapital      

Balanserat kapital  3 498 855  3 024 445  

Medlemsinsatser  786 750  786 750  

Spelrättskapital konverterad  6 242 500  6 242 500  

Årets resultat  655 181  474 411  

Summa fritt eget kapital  11 183 286  10 528 106  

Summa eget kapital  11 183 286  10 528 106  

Långfristiga skulder 
Övriga skulder till kreditinstitut 

 
7 

 
5 473 362 

  
6 733 362 

 

Summa långfristiga skulder  5 473 362  6 733 362  

Kortfristiga skulder 
Leverantörsskulder 

  
19 881 

  
31 904 

 

Övriga skulder  214 777  1 240 415  

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter  264 535  388 518  

Summa kortfristiga skulder  499 193  1 660 837  

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER  17 155 841  18 922 305  

 
 
Ställda säkerheter och eventualförpliktelser 

     

POSTER INOM LINJEN 
  

2020-08-31 

  
2019-08-31 

 

 
För egna skulder och avsättningar 
Företagsinteckningar 

  
 

1 750 000 

  
 

1 750 000 

 

Fastighetsinteckningar 
 

10 500 000 
 

10 500 000 
 

Ansvarsförbindelser 
     

 
Ansvarsförbindelser 
(avser ingåenget försäljningsavtal markområde 

  
250 000 

  
250 000 

 

som ännu ej avstyckats)      
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Verksamhetsplaner för 2021 
 

Ale GK  

Planen för 2021 är en fortsättning av arbetet som påbörjades 2020. Corona påverkade då i stort sett 
alla våra verksamheter. Det är högst sannolikt att det bli så även kommande år. Coronans effekter 
kommer sannolikt att kullkasta planer och budget. Det får bli en Coronaplan så gott det går - att 
kunna parera för kommande råd och direktiv. 
 
Kärnverksamhet och långsiktig ekonomisk stabilitet liksom föryngring och breddning kommer att 
vara ledord. Att fler och yngre medlemmar behöver komma in vår organisation. 
 
Upplevelsen av Kvalitet, Gemenskap och Service skall genomsyra vår klubb och vara vägledande 
för våra beslut och aktiviteter. Vi bygger vidare på erfarenheter från 2020 - resultaten från Players 
1st, greenfee gästers feedback, möten med kommittéer, medlemmar och personal. 
 
Banan, Medlemmar och Organisation kommer att vara i fokus för 2021. 
 
Medlemmar och gäster berömmer banans höga kvalitet. Åtgärder behövs för att lyfta den positiva 
upplevelsen av banan. Vi skall konkretisera detta i en Masterplan. Vi skall förbättra korthålsbanans 
teer och dess bevattning. Vi ska göra 10:an torrare genom olika förbättringsåtgärder. En enhetlig 
skyltning ska finnas till vår anläggning 
 
Aktivt arbete ska göras för att behålla de nybörjare som anslöt i år, så att de känner gemenskap i 
klubben. En medlemskommitté behövs. 
 
Den färdiga studion ska kunna användas i större utsträckning. Gruppträning är en viktig del av att 
skapa upplevelsen av gemenskap. 
 
Samarbete med krogen för events och tillställningar som skapar mervärden och gemenskap. Vårt 
krögarpar Peter och Jessica fortsätter nästa säsong. 
 
Satsning på juniorverksamhet. En dedikerad yngre tränare som tillsammans med juniorkommittén 
kan planera och genomföra aktiviteter. Oanvända lokaler i nya klubbhuset kan var en resurs/tillgång. 
 
Utfärda instruktioner och beskriva processer för vår verksamhet. Från den papperslösa klubben till en 
förening med klara målsättningar och transparens. Skapa kvalitet i allt vi gör. 
 
Fortsatt arbete med information via hemsidan, Alekuriren och övriga sociala media. 
 
För fortsatt positiv utveckling av Ale GK är dock medlemmars fortsatta engagemang avgörande. Det 
är vi alla som bidrar till klubbens framtida utveckling. 
 
 

Bankommittén 

Inför 2021 så har Ale GK en ny bankommitté. Vi är av förståeliga skäl i startskedet. Detta är våra mål 
för verksamheten. 

Skapa en bättre spelupplevelse för medlemmar och gäster: 
 

• Ny bevattning på korthålsbanan. Dagens greener får inte tillräckligt med vatten. Med bättre 
bevattning finns förutsättning till att i framtiden bygga nya greener. 

• Dränering på hål 10 samt vid ytterligare blöta områden 

• Gräva ur övre dammen på hål 10 för att säkerställa ökad vattentillgång. 

• Nya nät som skyddar fastigheter vid hål 10 och 17 

• Testa hybridgräs på tee 54 hål 10. 

• Rikta upp och torva om slitna utslagsplatser. 

• Ta ner vissa träd som skuggar vid hål 1 vilket gör att frosten försvinner fortare på morgonen. 

• Nya teekulor i form av kungakronor eftersom vi spelar på en kungsgård 

• Nya papperskorgar 
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• Arbeta mer aktivt att variera utslagsplatserna och på så vis få mindre slitage. 

• Bankommittén kommer även ta fram nya förslag och riktlinjer för framtiden. Vi kommer även 
räkna vad eventuella nya investeringar kommer att kosta. Vi ser även fram emot att ha ett 
nära samarbete med golfklubbens styrelse.   

 
Skapa ett större mervärde för medlemmar och gäster: 
 

• Medlemstävling hur vi kan förbättra vår bana. 

• Spela in enkla informationsfilmer hur medlemmarna på ett enkelt sätt kan sköta banan. 

• Städdagar med roliga inslag 

• Överraskningar mellan hålen exempelvis en station där man kan lämna och ta begagnade 
bollar. 

• Poängpromenad samtidigt som vi spelar golf 

• Vernissage i klubbhuset där vi visar upp vår vackra bana och omgivning. Exempelvis en 
bildtävling där medlemmar skickar in sina bilder. 

• Vid något tillfälle bjuder bankommittén på fika längst med banan. 

• Bankommittén och våra projekt skall vara mer synliga på hem- och Facebooksida. 

• Ta vara på den historiska marken där golfbanan ligger och samarbete med exempelvis 
Lödöse museum samt Ale Vikingagård. 

 

Regel och handicapkommittén 

Planer och mål: 

• Utbildning i golfregler 

• Regel vandring 

• Utbildning av tävlingsledare 

 

Tävlingskommittén 

Planer: 

• Vi planerar att ha en mix av singel, par och lagtävlingar. 

• En tävlingsledargenomgång är planerad innan tävlingarna startar. 

• Tävlingsledare och starters på våra tävlingar för att skapa kvalitet. 

• Vi hoppas kunna ha shotgun starter på flera av tävlingarna nästa år med gemensam 
prisutdelning efteråt för att skapa gemenskap. 

• Möjlighet att välja tee på de flesta av våra tävlingar. 

• D-klass som spelas över 9 hål oavsett hcp på några av tävlingarna 
 
Vi har fått 3 tävlingar från GGF: 

• 9/5 Teen Tour First 

• 7/7 Slaget om Göteborg 

• 14/8 DM för H30/50/70 
 
 

Sponsorkommittén 

Vi skall fortsätta att maximera sponsring och reklamintäkter. 

Målsättning 2021: 

• Fortsatt gott samarbete med tävlingskommittén beträffande sponsrade prisbord 

• Säkerställa befintlig reklam till samtliga golfbilar 

• Bjuda våra sponsorer på en hemlig resa (om pandemin tillåter) 

• Ordna minst två sponsorevent på Ale GK som inkluderar spel och förtäring 

• Målsättning att öka antalet medlemmar i marknadskommittén (gärna yngre). 
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Juniorkommittén 

Planer och mål: 
• Träningen som bedrivs ska kännetecknas av hög kvalitét och ledas av en PGA pro. 
• Våra juniorer ska erbjudas träning utifrån spelnivå och ambition. 
• Juniorerna ska erbjudas utbildning i regler för golfspel samt banvård. 
• Målet är att få in fler juniorer i vår verksamhet. 
• Vi vill ge juniorerna möjlighet till att få tävla i en trygg miljö 
• Vi vill också skapa en större juniorkommitté, där vi rekryterar föräldrar med barn i spridda 

åldersgrupper och med olika handicap-nivå. 
• Vi vill anordna fler sociala aktiviteter under året för att skapa glädje och gemenskap på 

anläggningen. 
 

Damkommittén 

Vi vill locka damer i alla åldrar och alla hcp-grupper att utvecklas som golfspelare och samtidigt ge 

alla en chans att träffa nya bekantskaper som delar vårt gemensamma intresse för golfen. Vi kommer 

att ordna tävlingar under hela säsongen och också ansvara för vårens uppstart och höstens 

avslutningsträffar, den senare tillsammans med Herrgolfen.  

För att öka kunskapen och kännedom om kommittén arbete och aktiviteter ska vi fortsätta med 

information på vår hemsida och på sociala medier.  

Vad gör vi för att förbättra oss: 

• Vi fortsätter jobba för att ha tävlingar hela sommaren 

• Införa bättre samarbete med golfmixen och introducera nybörjare.  

• Engagera fler damer för att arbeta i våra aktiviteter  

• Få till gemensamma träningstillfällen med tränare där alla kan delta och få tips och råd utifrån 
vars och ens förutsättningar. Detta ska också vara ett tillfälle för lite social samvaro.  

• Fortsätta genomföra Freja, Kungsgårdens Drottning och Aleheim Cup 

• Återinföra Ladies Invitation.  
 
Inför säsongen 2021 är vi glada att välkomna två nya ledamöter i Damkommittén, som då består av 
Helene Björk, Tina Asplund, Pernilla Karlsson-Rokosa, Lena Frössling och Margareta Miles. 
 
Stort tack till Ulla Berglund som varit en sprittande inspirationskälla i kommittén under ett flertal år.  
 

Herrkommittén 

Onsdagsgolfen: 

Enligt vår enkät ville 51% ha lottning en gång i månaden eller färre och 49% lottning två gånger eller 

mer. Detta visar på hur splittrad klubbens herrar är i denna fråga och vi ser därför över möjligheten 

att genomföra en hybridlösning där vi bokar tider varje vecka för lottning men tillåter fortfarande spel 

utanför dessa tider över hela dagen. Vi har dock gjort ett val att de lottade bollarna skall få de mest 

”eftertraktade” tiderna för att förespråka att många väljer att anmäla sig till dessa bollar.  

Vi skall även första onsdagen varje månad inte köra en traditionell singeltävling utan spela en 

partävling där alla deltagare måste anmäla sig via GIT.  

Kostnaden för att vara med är 80 kr och detta skall skickas in via Swish och vi tillåter inte kontanter.  

Fördelning av intäkter:  

• 40 kr till finalen 

• 40 kr till varje deltävling 

Vi kommer fortsatt ha 2 klasser med delning enligt standard (12.8 hcp). 

Vårresa: 

Enligt enkäten så var mindre än 50% av de svarande intresserad av vårresa, vi kommer dock ändå 

gå ut till klubbens herrar där vi frågar om någon är intresserad av att anordna en resa i 

herrkommitténs regi för ingen i rådande herrkommitté kommer göra detta.  
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Herrdagen:  

Herrdag är något som flera herrar efterfrågar och det är något som vi skall anordna med mål att detta 

sker innan midsommar så folk lär känna nya personer tidigt på säsongen. Denna tävling/dag anser vi 

borde planeras in precis som alla andra tävlingar så vi får ett datum tilldelat till oss och inte behöver i 

efterhand leta efter ett datum som passar. Detta kommer göra att både dag och tid blir uppbokade i 

GIT i tid.  

 

Seniorkommittén 

Seniorkommittén ska arrangera aktiviteter som bidrar till ökad trivsel och gemenskap för klubbens 

seniorer (55+). Alla ska känna sig lika välkomna till dessa aktiviteter. Lågt eller högt handicap spelar 

ingen roll utan målet är att lägga upp aktiviteterna så att de blir trivsamma för alla deltagare. Efter 

säsongen 2020 genomfördes en enkät, med 90 svarande, vilken har väglett oss i planeringen av 

nästa säsong. I dagsläget planerar vi för en ”normal” säsong utan covid-19 begränsningar.  

 
Planer och mål: 

 

• Det finns önskemål om gruppträning. Vi har redan kontaktat vår PRO beträffande detta.  

• Det blir 18 tävlingar med start första tisdagen i maj och slut sista tisdagen i september. 
Speluppehåll som vanligt i juli.    

• Vi hoppas kunna köra starttävling, månadsfinaler och avslutstävling med shotgun start. 

• Vi planerar för tre lagtävlingar 

• Vi hoppas kunna få till tre utbyten med andra klubbar då de spelar på vår bana och vi på 
deras. En mer än tidigare år.   

• Vi sikar på att avsluta säsongen med en Höstresa till annan bana. 

• Vi kommer att tävla om den åtråvärda titeln – Årets seniorgolfare - på dam och herrsidan. För 
att komma i fråga här krävs flitigt deltagande och en stabil hög nivå. 

• Vi hoppas att intresset för vår seniorgolf ska hålla i sig. Lika viktigt som det är att våra gamla 
goa seniorgolfare ska trivas med oss är det att få med lite nya ansikten. Målet är att fylla på 
med minst 10 % nya deltagare. 

 
Vi vill flagga för att covid-19 restriktioner kan stöka till det. Då är det bara att ställa in sig i ledet och 
anpassa oss till de förutsättningar som då råder.  

 
Organisation: 

Samma folk som 2020: Bertil Hansson, Jan-Erik Bäckström, Göran Andersson och Monika & Sven 

Karlsson.     

 

Golfmixen 

Golfmixen fortsätter att vara en mötesplats för alla i vår klubb. Vi hjälper och peppar varandra med 

både spel och regler 
 

Planer och mål: 

 

• Vi spelar på måndagar på kvällstid och torsdagar på dagtid, som tidigare. 

• Claes Sarbaek lämnar kommittén, på grund av arbete på annan ort, Dennis Timm ersätter  

• Vi hoppas kunna locka medlemmar, vilka sällan eller aldrig spelar på banan. 

• Vi hoppas att klubben fixar en anslagstavla i receptionen med tydlig presentation av våra 
olika kommittéer.  
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Resursgruppen 

Inriktningen är den samma som under tidigare år. Att på bästa sätt och efter bästa förmåga bidra 
med det vi kan för att öka kvalitén på vår anläggning. Allt vi gör avlastar övrig personal och 
medverkar till att banan får den finish vi alla önskar. Arbetet görs i samråd med greenkeeper och 
banutvecklingskommitté.  

Vi ser gärna att fler kommer och hjälper till att hålla vår bana så fin som möjligt. Du behöver inte 
känna dig bunden att vara med varje vecka, utan kom och var med när du kan och vill. Du är hjärtligt 
välkommen in i vår arbetsgemenskap. Alla är välkomna, man som kvinna, ung som gammal. Du 
behövs! 
 

Utöver det kontinuerliga arbetet som vi gör löpande under säsongen på och omkring banan kan 

nämnas: 

• Ett stort jobb blir fortsatt renovering av klubbhuset i syfte att underlätta för restaurangens 

verksamhet. Den lilla byggnad, som idag bland annat hyser soprum, ska byggas om. 

Dit ska alla restaurangens kylar & frysar flyttas. Då friläggs ytor inne i själva 

restaurangen som ska byggas om för att bättre tjäna verksamheten. Sophanteringen 

flyttas vilket kräver såväl markarbeten som byggjobb. Utanför gamla sophuset ska 

markjobb göras som förberedelse för uppställning av en kylcontainer. 

 

Kontaktpersoner: Stig Larsson och Stig Andersson 

 

 

Fastighetskommittén 

 
Vi hade för ett antal år sedan en byggnadskommitté. Omfattningen i vår nybildade fastighetskommitté 

är utvidgad till att även omfatta skogen och teknikutrustning inne i våra byggnader.  

Planer för 2021:   

• Rengöring av tak och målning av fasad på nya klubbhus. 

• Upprätta en UH plan för teknikrummet (pannrummet) 

• Följa upp elförbrukning månadsvis i fastigheter och pumphus. 

• Avverkning av träd om väder och virkespris är gynnsamma. 
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    Styrelsens förslag till avgifter för 2021 
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ALE GOLFKLUBB/ALE GOLF AB 

Budget 2020-09-01 – 2021-08-30 

INTÄKTER  Tkr 

Medlems/ spelavgifter 4 650 

Konferens, provision shop, golfhäften. 200 

Träning   330 

Range intäkter    280 

Greenfee 1 300 

Sponsor/reklam 680 

Tävling   240 

Hyror golfbil mm     200 

Övriga intäkter ( bidrag  mm)  100 

SUMMA INTÄKTER 7 980 

  

KOSTNADER  

Personal 4 173 

Drift bana, maskinomkostnader 650 

Leasingavgifter maskiner 672 

SGF   220 

Lokalkostnader  (Målning )   550 

Träning, tävling, kommitté 200 

Junior 45 

Varuinköp, range, konferens 300 

Övrig administration, mm 250 

Projekt bana 100 

Försäkring 65 

Vägavgifter    33 

SUMMA KOSTNADER 7 258 

  

Vinst före finansnetto 722 

Finansnetto - 147 

Resultat före avskrivningar 575 

Avskrivningar - 560 

Resultat efter avskrivningar 15 

  

Investeringar  

Bana inkl. 9-håls bana 500 

  

Leasing  

Byte till ny greenklippare 2021-08-01 400 

Ruff/sly-klippare  2021-02-01  462 
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Valberedningens förslag till styrelse för Ale Golfklubb 

Befintlig styrelse: 

Jan-Erik Bäckström Ordförande 

Camilla Jenssen Ordinarie ledamot 

Christer Widholm Ordinarie ledamot 

Christian Palmkvist Ordinarie ledamot  

Lennart Johansson Ordinarie ledamot 

Magnus Sunden Ordinarie ledamot  

Niklas Hansson Ordinarie ledamot 

Margareta Miles Suppleant  

Peter Andreasson Suppleant 

Robert A Westlind Suppleant 

Sven Engdahl Suppleant 

 

Valberedningens förslag för 2021 

Ordförande 1 år 

Jan-Erik Bäckström 

  

Ordinarie på 1 år 

Camilla Jensen (kvarstår från föregående år) 

Christian Palmkvist (kvarstår från föregående år) 

Niklas Hansson (kvarstår från föregående år) 

 

Ordinarie på 2 år 

Lennart Johansson (Omval) 

Margareta Miles (Nyval) 

Sven Engdahl (Nyval) 

 

Suppleanter 

Christer Widholm (Nyval) 

Helene Björk (Nyval)  

Jan Knutsson (Nyval) 

Peter Andreasson (Omval) 

 

Revisorer 1 år 

Sigvard Sundelid 

Peter Kornesjö 

 

Valberedningen föreslår att årsmötet skall välja valberedning samt sammankallande för 

valberedningen för kommande år. 

 

Alvhem 2020-11-12 

Merja Forsäng  Jörgen Karlsson Peter Kornesjö  
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Propositioner 
 

Inga 

 

Motioner 

Inga 


